
Protokoll styrelsemöte Röddinge Byalag
Datum 2023 – 22 – 08  Plats  Röddinge skola 

1. 1. Närvarande
Staffan, Rolf, Alice, Maria, Marie, Reet, Sven, Lennart.

2. Mötet öppnas
Ordförande hälsade alla välkomna. Till justerare valdes Sven att tillsammans med 
ordföranden justera protokollet.

3.                          Föregående protokoll                                                                                                                           

Protokollet från föregående möte lästes, godkändes och undertecknades.

4. Händelser sedan förra mötet
Midsommar firades som vanligt vid skolan med 45 deltagare. 
Till kaffeserveringen i skolan den 16/7 kom 38 personer och vinnare i tipsrundan blev 
Ingvarssons från Lövestad som vann en Röddingebok.

5. Rapport från Kulturgruppen
Gruppen har haft sommar uppehåll.

6. Ekonomi
Rolf redogjorde för Byalagets ekonomi som idag är 109.418:- på konto och 200:- kontantkassa.

7.                          Biogasanläggningen                                                                                                        

Lennart redogjorde för det aktuella läget vad gäller den planerade biogasfabriken.
”Tekniska nämnden och Samhällsbyggnadsnämnden i Sjöbo kommun liksom Länsstyrelsen 
Skåne har inkommit med yttranden till Gasums ansökan till Mark- och miljödomstolen för 
byggande av en biogasanläggning i Röddinge. Kritik mot ansökan har anförts från alla tre 
remissinstanser. Särskilt Länsstyrelsen är hård i sin kritik.
I slutet av juni träffade Lennart och Bengt Göran Magnus Weberg (M) och Cecilia Olsson 
Carlsson (S) på kommunhuset för diskussion om Gasums ansökan, och några dagar senare var
Lars Lundberg (KD) samt André af Geijerstam och Jozefine Nybom (SD) inbjudna till 
prästgården för diskussion med Lennart, Reet och Bengt Göran i samma ärende.
Inga ytterligare åtgärder vidtages från byalagets sida förrän Mark- och miljödomstolen 
avkunnat dom i ärendet"

8.                          Aktiviteter under hösten

- Bouleafton planeras den 8/9 kl 18.00. Tältet sätts upp kvällen innan av Sven och Staffan mfl.
Alice tillverkar och sätter upp affischer. Lennart skickar ut inbjudan till våra medlemmar

- Äldreutfärden går i år till Malmö den 12/9 med lunch på anrika Törringelund och med guidad
tur i Västra hamnen och besök på Malmöhus.

- Höststädningen sattes till den söndagen 15/10.

- Allsångsafton kan det bli någon gång i November.
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9                         Övriga frågor                                                                                                             
Lennart berättade att det tar tid att få alla att betala in medlemsavgiften - idag är vi 154 
medlemmar.
Maria berättade att hon har en kylvagn som hon vill skänka till Byalaget.

10.                       Nästa möte och fika

12/10 18:30 och Erik står för fika

Justeras Justeras

 

Staffan Ekelund Sven Nilsson
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